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ZAPISNIK 
 
31. seje Odbora za Naravni rezervat Škocjanski zatok, ki je potekala v sredo, 19. 2. 2025, s pričetkom ob 
9.00 uri. 
 
Prisotni člani Odbora: 
- Samanta Makovac, predsednica Odbora, JZ KP Strunjan 
- Robert Gregorič, Ministrstvo za naravne vire in prostor, Direkcija RS za vode, Sektor območja jadranskih 

rek z morjem, Koper (po pooblastilu Roka Veliščka) 
- mag. Tjaša Babič, Mestna občina Koper 
 
Prisotni predstavniki upravljavca: 
- Borut Mozetič, Tina Kocjančič in Bojana Lipej 
 
Opravičeno odsotni: 
- mag. Barbara Vidmar, Zavod RS za varstvo narave, OE Piran 
- Andreja Poklar, Mestna občina Koper 
 
 
Dnevni red: 
1.  Sprejem dnevnega reda 
2.  Obravnava in potrditev zapisnika 30. redne seje Odbora 
3.  Predstavitev in obravnava predloga Letnega programa dela in finančnega načrta NRŠZ za leto 2025 in 

posebej za leto 2026 
4.  Razno 
 
Pred začetkom seje se je ugotovilo prisotnost članov Odbora. Ugotovljeno je bilo, da sta članici Odbora, 
mag. Barbara Vidmar (Zavod RS za varstvo narave, OE Piran) in Andreja Poklar (Mestna občina Koper) 
opravičeno odsotni, medtem ko je na seji, po pooblastilu Roka Veliščka prisoten Robert Gregorič, s čimer 
je potrjena sklepčnost Odbora. 
 
 
Ad 1) Sprejem dnevnega reda 
 
Predsednica Odbora je po uvodnem nagovoru predstavila dnevni red 31. seje Odbora. Na podlagi pregleda 
dnevnega reda so člani Odbora soglasno sprejeli naslednji  S K L E P: 
Potrdi se dnevni red 31. seje Odbora za Naravni rezervat Škocjanski zatok. 
 
Ad 2) Obravnava in potrditev zapisnika 30. redne seje Odbora 
 
S. Makovac povpraša člane Odbora, če so kakšne pripombe na zapisnik 30. seje Odbora. Ker pripomb ni 
bilo, so člani Odbora soglasno sprejeli naslednji  S K L E P: 
Potrdi se zapisnik 30. redne seje Odbora za Naravni rezervat Škocjanski zatok. 
 
Ad 3) Predstavitev in obravnava predloga Letnega programa dela in finančnega načrta NRŠZ za leto 2025 
in posebej za leto 2026 
 
S. Makovac zaprosi upravljavca, da se Letni program dela NRŠZ za dve leti predstavi sočasno, pri čemer 
naj bo večji poudarek na aktivnostih v letu 2025. 
 
Pred začetkom predstavitve Letnega programa so se člani Odbora seznanili s trenutnim stanjem priprave 
novega Načrta upravljanja NRŠZ za obdobje 2026–2035, katerega zaključek je predviden v prvem polletju 
2025. 



  2 

Cilj 1: B. Mozetič na kratko predstavi način upravljanja sladkovodnih življenjskih okolij na Bertoški bonifiki 
ter podrobneje pojasni delo pri omejevanju tujerodnih okrasnih gizdavk. Pove, da se njihovo število 
zmanjšuje, vendar stanje še vedno ni zadovoljivo. Omeni še problem pojavljanja drugih tujerodnih vrst 
želv, kot je kitajska trikrempljičarka. 
Nadaljuje s predstavitvijo aktivnosti vzpostavitve oligotrofnih mokrotnih travnikov na Bertoški bonifiki, ki 
potekajo v okviru projekta LIFE FOR SEEDS. Ker se omenjeni projekt zaključi konec leta 2025, se bodo te 
aktivnosti nadaljevale v okviru proračunske postavke 231321. Pojasni tudi, da se oligotrofni mokrotni 
travniki vzpostavljajo na območju ob Ankaranski cesti, kjer ta proces poteka hitreje zaradi revnejših tal v 
primerjavi z Bertoško bonifiko. Nadaljuje s predstavitvijo del na območju »Trikotnika«, kjer je bilo v letu 
2024 izvedeno mulčanje in odstranjevanje biomase z namenom vzpostavitve večjih odprtih vodnih 
površin, za kar je bil potreben zunanji izvajalec (bager). Del teh aktivnosti se bo nadaljeval tudi v letu 2025. 
V zaključku cilja 1 sledi predstavitev problematike pojavljanja tujerodne vrste, svetega ibisa. T. Babič 
vpraša o vplivu te vrste na okolje in druge organizme. B. Mozetič natančno pojasni, kako poteka 
spremljanje njenega pojavljanja ter obveščanje in usklajevanje s strokovnimi službami na MNVP in ZRSVN. 
 
Cilj 2: upravljanje brakične lagune poteka kot predhodna leta in izvedene aktivnosti v 2023, z namenom 
prilagoditve na podnebne spremembe, so se izkazale kot zelo uspešne (izvedba ukrepov je bila financirana 
iz Programa porabe sredstev SPS v letih 2022 in 2023, del finančnih sredstev pa je bil pridobljen iz projekta 
POSEIDONE (Interreg Italia – Slovenija) in projekta ReCo (Interreg Srednja Evropa). 
V nadaljevanju se članom Odbora podrobneje predstavi še ukrepe za ohranjanje biotske pestrosti na 
območju pod Ankaransko cesto. T. Babič vpraša, kakšno je stanje glede brezdomcev na tem območju. B. 
Mozetič odgovori, da je bilo pred par leti na tem območju odstranjeno grmičevje in zarast z namenom 
»odprtja« prostora, pri čemer je bila očiščena tudi večja količina njihovih smeti. Naravovarstveni nadzor 
se sedaj na tem območju izvaja redno in trenutno ni zaznanih večjih težav. 
 
Cilj 3: B. Mozetič najprej na kratko predstavi aktivnosti za preprečevanje in obvladovanje vnosa ter širjenja 
invazivnih okrasnih gizdavk na območju Jezerca. Sledi predstavitev problematike hrupa s karting steze, ki 
se nahaja v območju daljinskega vpliva na vodne ptice med glavno avtobusno postajo v Kopru in koprsko 
hitro cesto H5. Pojasni, da se je težava ugotovila konec septembra 2024, med obhodom naravovarstvenih 
nadzornikov, ko sta bila na karting stezi opažena dva motocikla za motokros, ki sta povzročala močan hrup. 
Prav tako se je ugotovilo, da se na sosednji parceli št. 3881/6 (k.o. Bertoki) pojavlja večje število voznikov 
motociklov za motokros. 
T. Babič pove, da se je konec junija 2024 zaključila druga javna razgrnitev Občinskega prostorskega načrta 
(OPN) MO Koper in da je dokument trenutno v pregledu na ZRSVN, Območna enota Piran, ki bo podala 
svoje usmeritve. Območje, kjer se nahaja karting in parcela št. 3881/6, je predvideno za izgradnjo 
intermodalnega potniškega središča. Doda, da je omenjena parcela v lasti MO Koper ter da bo preverila, 
ali je bilo izdano kakršnokoli dovoljenje za dejavnosti na njej. Hkrati povpraša upravljavca, kdaj je bilo 
opaženo tovrstno zadrževanje na tej parceli. B. Mozetič odgovori, da bilo le-to opaženo takoj ob začetku 
obratovanja kartinga in kot možno rešitev predlaga postavitev fizične bariere oziroma zelenega pasu. B. 
Mozetič še obvesti Odbor o podani prijavi oz. začetku inšpekcijskega postopka na Inšpektorat RS za 
naravne vire in prostor. 
Glede na diskusijo T. Babič pove, da bo pristojne na MO Koper obvestila o dogajanju na omenjeni parceli 
ter zahtevala sklic sestanka z lastniki kartinga za pridobitev dodatnih informacij o dogajanju na tem 
območju. Doda še, da bo posebej seznanila občinsko inšpekcijo in medobčinsko redarstvo in jih prosila za 
pogostejše kontrolne obhode na tem območju. Hkrati pozove upravljavca naj za pripravo OPN premisli, 
ali bi bil zeleni pas med rezervatom in površinami, namenjenimi različnim dejavnostim, primeren ukrep za 
ureditev rabe na obravnavanem območju. 
 
Cilj 4: ta cilj na seji ni bil obravnavan, ker je vezan na OPN MO Koper (v skladu z dogovorom članov Odbora 
na 28. redni seji dne 16. 2. 2023). 
 
Cilj 5: člani Odbora so se seznanil z izvedenimi aktivnostmi za spremljanje stanja naravnih vrednot in 
biotske raznovrstnosti, ki potekajo v skladu z Načrtom upravljanja NRŠZ. 
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Cilj 6: V okviru tega cilja B. Mozetič izpostavi problematiko čiščenja koalescenčnih filtrov ob Ankaranski 
cesti ter vzdrževanja lesenih ograj (4 koalescenčni filtri so izven meja rezervata). T. Babič odgovori, da bo 
tudi ponovno seznanila pristojne na MO Koper ter upravljavca obvestila o rezultatih poizvedbe. 
 
Cilj 7: B. Mozetič na kratko seznani Odbor o izvajanju naravovarstvenega nadzora ter predvidenih 
aktivnostih, ki so bile bolj podrobno razpravljane v okviru cilja 3. 
 
Cilj 8: B. Lipej predstavi izvedene aktivnosti pri delu z obiskovalci s poudarkom na vzgojno-izobraževalnih 
aktivnostih in organizaciji različnih dogodkov. Omeni, da bodo nekateri dogodki ponovno izvedeni v okviru 
projekta POSEIDONE ali s finančno pomočjo MO Koper. Nadaljevalo se bo dobro sodelovanje z lokalnimi 
društvi, predstavniki različnih slovenskih univerz, gospodarskih družb in drugih nevladnih organizacij. 
Različni programi obiska bodo potekali po ustaljenem načinu, hkrati pa bodo izboljšani in posodobljeni. 
 
Cilj 9: B. Mozetič podrobno seznani Odbor o nujnosti izvedbe določenih vzdrževalnih del na infrastrukturi 
NRŠZ, za kar je bil v drugi polovici leta 2024 pripravljen natančen popis sanacijskih del. S. Makovac 
povpraša o končni vrednosti potrebnih sanacijskih del. B. Mozetič odgovori, da znašajo cca 1 milijon eur. 
V letu 2025 je predvideno sledeče: popravilo podesta lesene ploščadi v pritličju centra za obiskovalce, 
zamenjava dela nedelujočih zunanjih senčil na najbolj izpostavljenih večjih steklenih površinah ter 
popravilo in nadvišanje betonske plošče in postavitev gumijaste talne podloge v hlevu. V letu 2026 pa je 
predvideno sledeče: sanacija poškodovane fekalne kanalizacije, vgradnja multisplit sistema za 
uravnavanje temperature v več prostorih ter zamenjava preostalih nedelujočih zunanjih senčil na najbolj 
izpostavljenih večjih steklenih površinah. 
 
B. Mozetič nadalje natančno seznani Odbor z najnovejšimi informacijami glede uvedbe vstopnine v 
osrednjo opazovalnico. Glede na predstavljeno so člani Odbora sprejeli naslednji  S K L E P: 
Odbor se strinja, da se programski del NRŠZ, ki je trenutno v centru za obiskovalce in za katerega je 
predvidena vstopnina, premakne v osrednjo opazovalnico, ter da se ponovno poda vloga za soglasje za 
uvedbo vstopnine v osrednjo opazovalnico na MNVP. 
 
Cilj 10: B. Lipej seznani Odbor z nalogami za zagotavljaje učinkovitega in preglednega upravljanje NRŠZ ter 
podrobno predstavi prihodnje aktivnosti v okviru projektov ReCo, POSEIDONE in CREA+BIRD. 
 
Sledila je predstavitev finančnega in kadrovskega načrta, ki jo je izvedla T. Kocjančič. 
 
Na podlagi seznanitve s predlogom Letnega programa dela in finančnega načrta NRŠZ za leto 2025 in 2026 
so člani Odbora soglasno sprejeli naslednji  S K L E P: 
Odbor je obravnaval in se seznanil s predlogom Letnega programa dela in finančnega načrta NRŠZ za leto 
2025 in leto 2026. 
 
Ad 4) Razno 
 
S. Makovac seznani upravljavca z informacijo, da bo potrebno pripraviti 6-letno poročilo o izvedenih 
aktivnosti pri omejevanju širjenja invazivnih tujerodnih vrst. Upravljavec je informacijo sprejel na znanje. 
 
Na koncu sestanka se S. Makovac zahvali vsem prisotnim za aktivno udeležbo na seji. 
 
 
Seja se je zaključila ob 11.00 uri. 
Datum priprave zapisnika: 21. 2. 2025 
 
Zapisala:  
Bojana LIPEJ       Samanta Makovac 
DOPPS        predsednica Odbora 
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